



Since 1981

# 溫哥華·洛磯山脈冰原深度遊

溫哥華出發-洛磯山·班芙·露易絲湖·冰原酒店·賈斯柏

## VANCOUVER ROCKY MOUNTAINS ICEFIELD IN DEPTH Vancouver - Rockies - Banff - Lake Louise - Glacier View - Jasper



加拿大

### 行程特色/ HIGHLIGHTS :

- 獨家住宿哥倫比亞冰原內 Glacier View Inn。
- 獨家安排黃昏冰原雪車 (VIP享受)。
- VIP黃昏冰原雪車及清晨冰川天空步道，感受萬年冰川的靜謐壯闊。
- 暢遊五大國家公園：灰熊、優鶴、冰川、班芙賈斯柏。
- 暢遊翡翠湖、碧吐湖、夢蓮湖、露易絲湖、歐墾娜根湖、蘇士威湖、砵砂湖、弓湖等。
- Exclusive Stay in Columbia Icefield.
- Exclusive VIP style Snowcoach in evening.
- Ride specially arranged "Ice Explorer" at sunset.
- Next morning, step on Glacier Skywalk.
- Explore Famous Lakes: Emerald Lake, Peyto Lake, Moraine Lake, Lake Louise, Lake Okanagan, Shuswap Lake, Vermilion Lakes, Bow Lake,...
- Visit 5 National Parks: Revelstoke, Yoho, Glacier, Banff and Jasper.

### 1 原居地 - (西雅圖) - 溫哥華 (晚餐) HOMETOWN - (SEATTLE) - VANCOUVER (D)

※抵達溫哥華機場：中午前抵達者送半天市內觀光。暢遊市中心、史丹利公園、以五帆為標誌的加拿大廣場、國際會議中心、冬奧聖火盆等。獨家送特色漁港小渡，沿英格烈灣至格蘭威爾半島，欣賞兩岸如畫風景！

※抵達西雅圖機場(\$45附加費)：中午前於1號行李帶集合，送西雅圖市區遊(不遊溫哥華)，然後送往溫哥華酒店。  
酒店: Value: Best Western Plus / Hampton or similar  
Deluxe: Executive Plaza/Westin Wall Centre or similar

※Arrival at Vancouver: before noon, a complimentary half-day city tour of Chinatown, Downtown, Stanley Park, Canada Place, Vancouver Convention Center and Olympic Cauldron etc. Bonus mini ferry ride to Granville Island!

※Arrival at Seattle (\$45 Surcharge): before noon, complimentary tour of Space Needle and fishermen's wharf then transfer to Vancouver (NO Vancouver tour).



### 2 溫哥華 - 菲沙河谷 - 基洛納 - 歐墾娜根湖 - 釀酒廠 - 蜂蜜廠 - 維能市 (早/午/晚餐)

#### VANCOUVER - FRASER VALLEY - KELOWNA - L. OKANAGAN - WINERY - HONEY FARM - VERNON FARM - VERNON (B/L/D)

早上乘豪華旅遊車經菲沙河谷，抵達印地安神話傳說中湖怪(Ogopogo)出沒的地方-歐墾娜根湖區。參觀葡萄園及釀酒廠，此地盛產冰酒，因其獨特清甜而曾成為英女皇國宴的御用餐酒。品嚐金牌有機葡萄酒和加拿大獨特的冰酒。前往蜂蜜廠，並可選購蜂膠及蜂蜜製品。

酒店: Prestige Hotel / Fairfield Inn & Suites or similar

Start our journey via the trans-Canada highway, pass through Fraser Valley and head east for Kelowna where is the heart of the Okanagan Valley. At Lake Okanagan, listen to its legendary story and search for the lake monster "Ogopogo." Afterwards visit the renowned winery to learn about the basics of wine making. Stop by a honey farm and then settle down at Vernon.

### 3 維能市 - 最後一口釘 - 黃金鎮 自然橋 - 翡翠湖 - 纜車 - 弓河 瀑布 - 班芙風情小鎮 (早/午/晚餐)

#### VERNON - LAST SPIKE - GOLDEN - NATURAL BRIDGE - EMERALD LAKE - GONDOLA - BOW FALLS - BANFF (B/L/D)

前往崇山峻嶺之間的飛鷹坳，到訪太平洋鐵路中打下最後一口釘的地方。途經黃金鎮，進入優鶴國家公園，參觀經過千百年河水冲刷而形成的自然橋，遊覽最負盛名的小魚之湖-翡翠湖。隨後抵達班芙國家公園，乘硫磺山纜車(門票)

乘纜車登上山頂，鳥瞰洛磯山脈及班芙全景。親臨弓河瀑布-瑪麗蓮夢露主演電影大江東去中著名場景。充裕時間遊覽保留著十九世紀建築特色，歐陸風情濃厚的班芙小鎮。\*更可升級入住班芙春泉堡壘酒店。

酒店: Elk+Avenue Hotel / Inns of Banff or similar

Proceed to the Eagle Pass and visit the "Last Spike". After passing through Golden, enter Yoho National Park and visit the Natural Bridge and the Emerald Lake. Ride the Gondola (adm) to the summit of the Sulphur Mountain and enjoy a bird's eye view of the majestic Rocky Mountains. Then, experience the Bow Valley and visit none other than the Bow Falls. Arrive in the quintessential alpine village of Banff. Stay overnight in Banff.\*Optional upgrade to Fairmont Banff Springs

### 4 班芙-夢蓮湖-露易絲湖-碧吐湖 冰原雪車-冰原酒店 (午/晚餐) BANFF - MORAINELAKE - LAKE LOUISE PEYTO LAKE - ICE EXPLORER - GLACIER VIEW INN (L/D)

遠眺壯麗的城堡山後，遊覽夢蓮湖(視路況)，欣賞倒映於湖中的十峰山，此迷人景色曾成為20元加幣的背景圖案。再到有洛磯山藍寶石美譽，舉世聞名的露易絲湖。漫步湖畔，倒影如畫，置身其中，如癡如醉。特別安排包餐團友於露易絲湖堡壘酒店享用豐盛西式午餐。經弓湖，到達碧吐湖，一望無際的碧綠色湖水與周圍山色融為一體。隨後進入賈斯柏國家公園，乘坐獨家安排唯我專享的黃昏冰原探險家號(門票)登上除北極圈外世界上最大、深達三百公尺的亞迪巴斯加冰



川遺址-哥倫比亞冰原，捕捉冰川在晚霞映照下的色彩。晚上入住獨一無二的冰原酒店，感受遊人散去後的寂靜，仿如身處月球，舉頭一望無際的星海。

酒店: **Glacier View Inn or similar**

After passing the Castle Mountain, head to Moraine Lake (subject to road condition). The view was featured on the back of Canadian twenty dollar bills. Next, enjoy a short lakeside walk along the shores of lovely Lake Louise. Celebrate your day of mountain adventures with a fine meal at the Fairmont Chateau Lake Louise (meal plan). After passing by Bow Lake, visit Peyto Lake. At sunset, get ready for a memorable ride across Athabasca Glacier on a VIP massive vehicle - "Ice Explorer" (adm). Get the very best experience and stay at the unique hotel at the Columbia Icefield that features spectacular views of the Athabasca Glacier during the day and unmatched stargazing at night.

**5 冰原 - 冰川天空步道-賈斯柏小鎮**  
**自選活動-瑪琳峽谷-山河鎮 (晚餐)**  
**ICEFIELD - GLACIER SKYWALK - TOWN OF JASPER - OPTIONAL ACTIVITIES - MALIGNE CANYON - VALEMOUNT (D)**

清晨來到加拿大新風景地標-天空步道(門票)，凌空漫步於辛華達峽谷的空中玻璃走廊，呼吸著純淨的空氣，感受大自然的壯麗。繼而參觀亞迪巴斯加瀑布，再抵達賈斯柏小鎮。團友可參加老少皆宜的橡皮艇漂流，或騎在馬背上探索賈斯柏國家公園，更可在賈斯柏公園渡假村景區品茶休憩，細賞有心形湖之稱的波瓦特湖。經過高達3,954米的加拿大洛磯山脈第一高峰-羅步森山，抵達山河鎮。

酒店: **Canada's Best Value Inn or similar**

In the morning, step on Glacier Skywalk (adm) and have a thrilling experience on a platform where glass is all that separates

you from a 918 feet drop. After visiting the Athabasca Falls, head to the Jasper town. You can capture the most magnificent view of mother nature by river rafting (optional) or horseback riding (optional). Or simply stroll along the heart-shaped Beauvert Lake next to the Jasper Park Lodge. Proceed to Mt. Robson and arrive at Valemount by evening.

**6 山河鎮 - 清水鎮 - 甘露市 - 蔘場**  
**溫哥華 (午/晚餐)**  
**VALEMOUNT-CLEARWATER-KAMLOOPS GINSENG FACTORY-VANCOUVER (L/D)**

早上沿湯普森河，經清水鎮及威爾斯格雷省立公園，前往被譽為花旗參之都的甘露市。這裡每年的日照時間超過2,000個小時。參觀加西唯一GMP認證蔘場並了解花旗蔘品種及種植過程。經百年前著名淘金小鎮-希望鎮及獵人溪，回到溫哥華。

酒店: **La Quinta / Hampton or similar**

Travel along Thompson River and pass the district of Clearwater and Wells Gray Provincial Park. Heads west to Kamloops, a city with over 2,000 hours of sunshine per year. Visit the only GMP certified Gin-



seng factory in west Canada and learn about the amazing healing power of Ginseng. After passing by Hope and Hunter's Creek, return to Vancouver

※六天團返回溫哥華後直接送往溫哥華機場，建議搭乘晚上9:30PM後班機  
 ※ **6 Days Traveler will be transferred to Vancouver airport, Book flight after 9:30pm.**

**7 溫哥華/西雅圖 - 原居地 (早餐)**  
**VANCOUVER - HOMETOWN (B)**

上午可自由活動或探親訪友，或於酒店附近的著名食府品嚐各式點心等美食。之後送往溫哥華國際機場，結束愉快的旅程。

Free day for shopping, visiting friends and family, or dining at nearby Asian cuisines. Transfer to Vancouver airport afterward.

※ **在西雅圖離開的客人(需附加費)，請訂下午3:00後班機離開西雅圖。**  
 ※ **Depart in the morning, arrive Sea-Tac approx. at noon (surcharge applies). Suggest flight after 3:00pm..**

**費用不包括 / FARE EXCLUDES**  
 ※ 機票，餐費及自費活動。  
 ※ 司機與導遊的小費，建議每人每天\$9。  
 ※ Air ticket, optional tours & meals.  
 ※ Driver & tour guide's tips at \$9 per person per day.

團號/天數 CODE/DAYS	行程 ITINERARY	雙人房 TWIN	第三/四人 3RD/4TH	單人房 SINGLE	全餐 FULL MEAL PLAN		出發日期 DEPARTURE
					大人ADULT	小孩CHILD	
※YGO6	溫哥華-洛磯山-賈斯柏-冰原-露易斯湖 VANCOUVER - ROCKIES - GLACIER VIEW	\$713	\$373	\$1239	\$226	\$199	週四 / Thu: 5/1 - 5/31
※YGO7	溫哥華-洛磯山-賈斯柏-冰原-露易斯湖-溫哥華 VANCOUVER-ROCKIES-GLACIER VIEW-VANCOUVER	\$806	\$403	\$1393	\$272	\$243	週一, 四 / Mon, Thu: 6/1 - 10/12
YGJ7	溫哥華-洛磯山-賈斯柏-冰原-露易斯湖-維多利亞 VANCOUVER - ROCKY - VICTORIA,	\$853	\$449	\$1439	\$283	\$255	週三, 四 / Wed, Thu: 5/1 - 5/31
YGJ8	溫哥華-洛磯山-賈斯柏-冰原-露易斯湖-維多利亞-溫哥華 VANCOUVER - ROCKIES-GLACIER VIEW- VICTORIA-VANCOUVER	\$923	\$476	\$1593	\$309	\$281	週一, 三, 四日/ Mon, Wed, Thu, Sun: 6/1-10/12
YGW8	溫哥華-洛磯山-賈斯柏-冰原-露易斯湖-惠斯勒-維多利亞 VANCOUVER - ROCKIES-GLACIER VIEW- WHISTLER-VICTORIA	\$969	\$513	\$1629	\$323	\$295	週二, 三, 四 / Tue, Wed, Thu: 5/1 - 5/31
YGW9	溫哥華-洛磯山-賈斯柏-冰原-露易斯湖-惠斯勒-維多利亞 VANCOUVER - ROCKIES-GLACIER VIEW- WHISTLER-VICTORIA	\$1049	\$543	\$1476	\$319	\$292	週一, 二, 三, 四, 六, 日/ Mon, Tue, Wed, Thu, Sat, Sun: 6/1-10/12
YGT9	溫哥華-洛磯山-賈斯柏-冰原-維多利亞-牆畫鎮-惠斯勒 VANCOUVER-ROCKIES-CHEMAINUS-WHISTLER	\$1083	\$589	\$1829	\$311	\$282	週一, 四 / Mon, Thu: 5/1 - 5/31
YGT10	溫哥華-洛磯山-賈斯柏-冰原-維多利亞-牆畫鎮-惠斯勒 VANCOUVER-ROCKIES-CHEMAINUS-WHISTLER	\$1163	\$619	\$1979	\$336	\$308	週一, 四, 五 / Mon, Thu, Fri: 6/1 - 10/12

• 門票/ADMISSIONS: 大人/ADULT \$160 / 小孩CHILD \$69. (YGO6-7: \$102/\$51) • 九餐費/ 9 MEALS PLAN: 大人/ ADULT \$215 / 小孩/CHILD \$187  
 ※代表本頁介紹的行程，請到www.americaasia.com 尋獲其他行程。 ※ itineraries written at this pages, please look for other itineraries from www.americaasia.com.

加拿大